
Møtereferat Fau 17.08.23 
FAU møte på Toppåsen skole 
 
Tilstede: 
  
1.trinn: Andreas 
2.trinn: Linda, Priscila, Gunn Lise og Orietta 
3.Trinn: 
4A: Fadusa       
4b:Trond og Kirsti 
5A: Linn   
5b: Priscila 
6A: Marianne     
6A: 
7A: Irene, Kristin, Ann Kathrin 
7B: Stine 
Rektor: Eirik  
FAU leder: Trond Longren 
  
Referent: Orietta Ramos 
  
Sak 1: Rektor informerer om skolestart.  
Det har gått bra med 7.trinn. I år har det vært mindre konflikter, men i mørkere tider har det blitt 
mer konflikter. Skolen jobber med 6. og 7. trinn og felles for skole jobbes det med et prosjekt som 
handler om konflikt og konfliktløsing. Elevene skal lage en digital avis. Tidligere har skolen hatt "et 
trygt sted å være" som prosjekt. 
  
Sak 2:Skolen samarbeider med:  

• Lokale studenter fra Oslo Met 

• Bjerke innebandy . Skolen har øvetreninger på skolen som kan kobles videre til klubben 
dersom man ønsker det. 

• Biblo åpner snart og noen av elevene fra Toppåsen skal få være med å påvirke på biblioteket. 
  
Sak 3: Strategisk plan 
Skolen ønsker at lesing skal være med i strategisk plan og har et ønske om å gjøre noe med 
skolebiblioteket. 
  
Sak 4: Nytt alarmsystem 
Utleie til aktiviteter i helgene har vært litt problematisk med tanke på alarmsystemet, men nå har 
skolen oppgradert det og skal få en app som kan styre systemet. 
  
Sak 5: Uteområder  
FAU har skrevet en søknad og fått 50 00 fra Sparebankstiftelsen. Det er blitt innvilget 600 000 og per i 
dag har vi mer enn 100 000 på bok. Det er et ønske om å oppgradere fotballbanen. Det kommer en 
befaring fra Oslobygg i uke 46 for å se hva som kan gjøres i de ulike sonene som skolen er delt inn i. 
Elevene ønsker seg en basketballbane, det er også et ønske om en sosial møteplass pluss nye 
lekestativ osv. Hvordan det vil prioritert må man vente å se. 
  
Sak6: Julemarkering: 
Rektorene fra lokalområdet har vært i møte med Holmlia kirke om hva man skal gjøre til 
julemarkeringen. Det har vært en dialog om det er mulig ha en samling som ikke er religiøs i kirka. 



Forslag fra skolen blir lest opp. FAU ledere foreslår/påpeker at det er viktig at elevene skal få besøke 
ulike religiøse hus slik at det å gå i kirken til jul ikke virker så fremmed.  
  
Sak 7: Spisetid 
Har det vært en evaluering av tiden elevene får til å spise? Rektor tar det videre til elever og lærere. 
  
Sak 8: Nye ansatte i ledelsen og helsesykepleier  
Ny assisterende rektor: Pål Skogli begynner 1. januar. 
Ny helsesykepleier: Heidi Ekeberg, er her hver dag, men har halve torsdager 
Ny sosiallærer Astrid Bø Mageli 
  
Sak 9: Oversikt over FAU representanter, foreldrekontakter, driftsstyre og miljøutvalget 

• Lista over FAU representanter og foreldrekontakter revideres og sendes på nytt. 

• Det er fint hvis man er fire som møter til FAU møtene, to fra hver klasse har stemmerett. 
  

• Det siste man bør gjøre etter endt foreldremøte er å sende ut en liste med 
foreldrerepresentanter og foreldrekontakter. 

 

• Stine sitter i driftsstyre og i skolemiljøutvalget. 

• Skolemiljøutvalget skal bestå av to foreldrerådsrepresentanter. Det er ønskelig med et nytt 
medlem. Det innebærer å høre på hva elevrådet har å si, trivselsundersøkelse, skolemiljø osv. 
Man blir en link mellom FAU og skoleledelse.  

              Ann Kathrin melder seg. 
  
Sak 10: Faste tider for FAU møter: 
FAU har møter 1. mandag i måneden fremover. 
 
Sak 11: Oppstartsuka 1.trinn 
Tilbakemelding fra 1.trinn foreldre er at oppstarts uka gikk veldig fint. 
  
Sak 12: Foreldremøter 
Det har vært klønete at foreldremøter blir satt opp på samme dag.  
Tidligere har FAU representanter planlagt foreldremøter sammen med lærere i forkant og skolen har 
typisk innkalt til samarbeidet i forkant. 
  
Sak 13: Mangel på bøker 
Det er et ønske om flere bøker i undervisning. 
Det oppleves ulikt hvordan digitale verktøy brukes i de ulike klassene/trinnene. Det er et ønske om 
en oversikt over hva slags lærerressurser som brukes (Både digitalt og bøker) på skolen. 
  
Sak 14: voksentetthet 
2.trinn lurer på hvordan voksen ressursen ligger an på trinnet. Representant for 2.trinn melder at 
foreldrekontaktene allerede har tatt det videre til ledelsen og venter på et møte. 
  
Sak 15: klasseturer på 5. trinn 
Det stilles spørsmål ved hva det er som gjør at 5.trinn ikke får dra på tur når disse er grundige 
pedagogiske opplegg og har hjulpet veldig med tanke på klassemiljø. Det er ønskelig med et svar fra 
ledelsen. FAU oppfordrer flere klasser til å ta i bruk de mulighetene de har til å dra på tur da det 
oppleves som både lærerikt og engasjerende. 
  
 



Sak 18: 17. mai komiteen 
17. mai komiteen er i gang med planlegging 
  
Info om overskuddet: 
Overskuddet går til skolekassen. Før, gikk det ut en sum ut til FAU og resten til trinnet. Nå er det en 
innsats for felleskapet, og 5.trinn kan søke inntil 5000 kr ekstra dersom de ønsker å arrangere noe 
felles for trinnet. 
  
  
  
  
 


